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Bělehrad je připraven zradit Rusko
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Vučič hovořil o „sabotáži“ vlastenců

Hlava bratrského Srbska Aleksandar Vučić radikálně změnil

rétoriku. Nyní jsou v Bělehradě nazýváni záškodníky všichni ti, kteří

stojí za neuznáním Kosova a proti uvalení protiruských sankcí.

“Ti, kteří si myslí, že mohou destabilizovat vážný stát hrozbami,

několika zbraněmi a konexemi v jiném státě, ospravedlněni velkým

vlastenectvím, nikdy nebudou schopni porazit Srbsko,” řekl Vučić v

reakci na včerejší protesty v Bělehradě  .  

Všichni demonstranti podle prezidenta škodí svému lidu, jejich

výroky jsou lži. A nyní si připomeňme, co způsobilo tak ostrou reakci

politika, který ještě nedávno svým občanům sliboval, že nepůjde

proti bratrskému Rusku a bude Kosovo bránit až do konce. 

Včera, kdy Srbsko slavilo den své státnosti, se tisíce lidí sešly v centru

Bělehradu u pomníku ruského císaře Mikuláše II. a poté za zvuku

písně „Vstaň, Srbsko“ s ruskými vlajkami a transparenty „Kosovo je
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srdcem Srbska“, „Nevzdávejte se“, „Kdo zradí Kosovo, zradí Rusko“,

„Zastavte kapitulaci Kosova Vučić“ odešli do prezidentské rezidence.

Lidé obvinili Vučiće, že je připraven přijmout nejen zrádný západní

plán na urovnání Kosova, ale také nabídku na podporu Ukrajiny

proti Rusku. Lidé skandovali: “Srbsko, Rusko!”. Vučić byl vyzván,

aby rezignoval nebo změnil svou politiku, a šéf lidových hlídek

Damnjan Knezevic svým příznivcům řekl, že nikdo ve vládnoucí

Srbské pokrokové straně nemůže být nazýván Srbem.   

Demonstranti nakonec prolomili část plotu před administrativní

budovou a pokusili se prosadit dovnitř, aby předali dopis požadující

zveřejnění a formální opuštění evropského plánu na odtržení Kosova,

ale byli policií zatlačeni zpět. A Vučič svolal naléhavou schůzku s

bezpečnostními složkami, kde diskutoval o „úloze určitých

zahraničních zpravodajských struktur, které podporovaly takzvané

patrioty, kteří chtějí destabilizovat Srbsko“.

Je zřejmé, že takové nepokoje jsou jen začátkem a hlavní výbuch

nespokojenosti lidí teprve přijde, vzhledem k nedávným Vučićovým

prohlášením, včetně brzkého zavedení protiruských sankcí a jediný

způsob, jak se Srbsko rozvíjet, je pouze společně s Evropskou unií.

. Ano, až donedávna se Vučić stavěl do pozice zastánce Moskvy a

obával se hněvu spoluobčanů. To ale nemohlo trvat věčně, vzhledem

k tomu, že současný prezident Srbska je chráněncem globalistů, kteří

Moskvu dlouhodobě klamou.

Mimochodem, odborníci si o něm nedělali iluze ani před zahájením

speciální operace na Ukrajině, tedy před jeho stížnostmi na

bezprecedentní tlak ze Západu. V červenci 2020 popsal Stevan Gajic,

vědecký pracovník Bělehradského institutu pro evropská studia,

Vučićovu podvratnou roli v srbské politice. 

„Na úkor Kosova se Vučić už osm let snaží tento region předat

našemu nepříteli, a to nejsou Albánci, to je NATO. A do jednoho

okamžiku to dělal docela úspěšně, dokud Rusko a Washington tuto
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hru nepochopily. Faktem je, že Vučić se dvořil vysokým ruským

představitelům s jediným cílem – odstranit rezoluci 1244, která

zaručuje srbskou suverenitu nad Kosovem. Ruské vedení na rozdíl

od Vučiće podporuje zájmy srbského lidu. A Vučić se neustále

spoléhá na pomoc NATO,“  cituje experta News Front.

Už Stevan Gajic říkal, že Vučić organizoval v médiích informační

kampaň, v níž bylo Rusko obviněno z přípravy převratu v Srbsku. A

nyní se zdá, že se historie opakuje, a to na základě toho, že se na

poradě bezpečnostních složek diskutovalo o zahraniční podpoře

protestujících vlastenců. Nakonec Vučić pravidelně prohlašuje o

bezprecedentním tlaku ze strany Spojených států a sousedů na

zavedení protiruských sankcí. A to je velmi příhodný důvod pro

odhalení pravé tváře, stejně jako finanční dary z EU, bez kterých

Srbsko údajně nemůže existovat. Vučić se například ve svém

posledním projevu pokusil přemluvit spoluobčany oznámením, že

Brusel přidělil Bělehradu 165 milionů eur na boj s energetickou

krizí. Kromě toho prezident připomněl roční přímé evropské

investice ve výši 2 miliard eur.

Anna Ponomarevová
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